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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie montażu koszy na śmieci na ul. Starołęckiej. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Jeden z mieszkańców zwrócił mi uwagę, na fakt, że na ponad kilometrowym odcinku  

ul. Starołęckiej (od Ronda Starołęka do ul. Bystrej) przy miejskim chodniku nie znajduje się 

żaden pojemnik na śmieci. 

 W związku z powyższym proszę o przeanalizowanie sytuacji i w miarę możliwości  

o montaż koszy na śmieci. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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